

Andrea "Andie" Lang, EAASDC Vice President

Affordable accomodation

Since 2015, EAASDC e.V. has been a group member of the German Youth Hostel Association (DJH). This means that, as a member club, you can borrow passes from us free of charge and, as a group, take advantage of the affordable overnight accommodation in the youth hostels.

The conditions of the DJH are binding: In Germany there is a minimum group size of 4 people, when abroad 10 people.

You can also use these accommodation options if you are hosting a special and want to accommodate guests or if you are traveling as a club yourself.

Contact **support4members@eaasdc.eu** as early as possible by email, preferably in advance of a booking. They will provide you with the details required for a booking.

The club will receive the membership card by letter 1-2 weeks before departure and presents it at the youth hostel on arrival.

Please return the membership card to the EAASDC within a maximum of four weeks after your overnight stay – the sooner the better, as others will also want to use these membership cards.

NEW! Since 2024, membership can also be verified via app.

If you have any further questions, please contact **support4members@eaasdc.eu**

Günstige Übernachtungen

Seit dem Jahr 2015 hat EAASDC e.V. die Gruppenmitgliedschaft beim Deutschen Jugendherbergswerk e.V. (DJH). Das bedeutet, dass ihr als Mitgliedsclubs bei uns kostenlos Ausweise ausleihen und als Gruppen die günstigen Übernachtungsmöglichkeiten in den JHs nutzen könnt.

Hierbei sind die Konditionen des DJH bindend: In Deutschland gilt eine Mindestgruppengröße von 4 Personen, im Ausland von 10 Personen.

Ihr könnt diese Übernachtungsmöglichkeiten auch nutzen, wenn ihr ein Special veranstaltet und dabei Gäste unterbringen wollt oder ihr selbst als Club unterwegs seid.

Wendet euch möglichst frühzeitig per E-Mail an **support4members@eaasdc.eu**, vorzugsweise im Voraus vor einer Buchung. Von dort erfahrt ihr die Einzelheiten, die für eine Buchung nötig sind.

Der Verein erhält die Mitgliedskarte per Brief 1-2 Wochen vor der Abfahrt und legt diese in der Jugendherberge bei Anreise vor.

Sendet nach den Übernachtungen die Mitgliedskarte bitte innerhalb von max. vier Wochen zurück an die EAASDC – je schneller, je lieber, denn auch andere wollen diese Mitgliedskarten nutzen.

NEU! Seit 2024 kann die Mitgliedschaft auch per App nachgewiesen werden.

Für weitere Fragen wendet Euch gerne an **support4members@eaasdc.eu**